
Komise stavební a územně plánovací a Komise životního prostředí 
Zápis z jednání dne 7.10. 2019  
 
 
Přítomni: Ivo Kurhajec, Arch. Vít Čermák, Martin Lemon, Jan Suchomel, Markéta Pešičková,  
                 Mgr. Lenka Pavelková, Daniel Dvořák, Jiří Hůrka 
Nepřítomni:  
Hosté: p. Dunaj, p. Semerád, Ing. Michal Rathouzský, Luboš Ježek, Antonín Juriga, Klára Vágová, Jiří 
Bendl, Jaroslav Pešička 
 
 
Komise projednala: 
 

1. Studie církevní školy Don Bosco 
    Stavební komise se seznámila se studií stavby, nemá námitek k členění a hmotě budovy. Je třeba    
    koordinace investora s městem při řešení parkovacích míst a hlavně příjezdových komunikací k  
    objektu. 
 
2. Studie obchodního centra 
    Komise se seznámila se studií obchodního centra na okraji Klecan. Studii je nutno upravit  
    s ohledem na případnou okolní zástavbu a navrženou studii sportovního areálu na sousedním  
    pozemku. Komise se domnívá, že hrozí nebezpečí uzavření místních obchodů v centru Klecan a  
    jejich vystehování na okraj města. Dopravní situaci a obslužnost území je třeba řešit v této lokalitě  
    koncepčně. 
 
3. Studie denního stacionáře v areálu DK 
    Komise se seznámila se studií denního stacionáře a usoudila, že studie má zásadní slabiny  
    v koncepci a situování vchodů, prosvětlení budovy, umístění sociálních zařízení, nedostatku  
    skladovacích prostor pro potřeby stacionáře, atd. 
    Komise doporučuje úpravu dispozice tak, aby vnější fasáda byla více reprezentativní a prosvětlená. 
    Umístit do vchodu toalety. 
 
4. Pasport zeleně 
    Komise projednala možnost řešení údržby a rozvoje zelených ploch v Klecanech. V práci na řešení  
    situace se bude pokračovat na dalších schůzích Komise životního prostředí a Stavební komise.  
 
5. Park v průhonu 
    Komise se seznámila s dvěma návrhy studie v průhonu, o kterých bude opět diskutovat při příštím  
    Jednání. 
 
 
 
 


